
GGI verksamhetsberättelse år 2021.

Ansökan om driftsbidrag har inlämnats till Robertsfors kommun, men vi har fått avslag. Ansökan 
till  Boverket om tillgänglighetsåtgärder och om renoveringsbidrag har lämnats in, men även där
fick vi avslag. Bidrag för samlingslokal har utbetalats från Robertsfors kommun.  

Vassklipparen hyrdes två veckor. 

Metallskrotet har sålts och GGI har fått betalt för det. 

Susanne har beställt 26 byakalendrar och sålde 22 st samt en ska sättas upp i byastugan.

Grannsamverkan fungerar bra.

Under året har fem styrelsemöten, ett konstituerande styrelsemöte och ett årsmöte hållits. 
Samtliga protokoll finns utlagda på hemsidan laget.se/Gunsmark_Grimsmark under dokument.

Per och Ingrid har aktualiserat stadgarna, förslaget är utlagt på hemsidan och ska tas upp på 
årsmötet 2022 för fastställande.  

Aktiviteter under året har varit: bordtennis, städdag, midsommarfirande, surströmming och 
julbord. Däremot inställdes tacobuffé och vårcafé p g a Coronapandemin. 

Antal vuxna medlemmar var i början av året 17 st (inbetalt medlemsavgift år 2020) och  antal 
vuxna medlemmar var i slutet av året 33 st (inbetalt medlemsavgift år 2021) och är nuvarande 
medlemmar. Intäkter för medlemsavgifter har därmed ökats med 16x600:-=9 600:-. 

Antal stödjande medlemmar var i början av året 4 st och i slutet av året 16 st. Intäkter för 
medlemsavgift stödjande medlemmar har därmed ökats med 12x150:-=1 800:-     

/GGI Styrelse.


